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                                                           З А П И С Н И К 

 

са 56. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 28.02.2025. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

  

Седници су присуствовали: председница Градске општине Севојно Мирјана Ђурић, 

заменик председника Мијодраг Пејић, чланови Већа: Верица Маричић, Милија 

Кулашевић, Борко Вујовић, Игор Мариновић, Младенко Марковић и Живан Ршумовић, и 

начелница Управе Биљана Старовла.  

 

Већник Миливоје Јеремић је најавиo одсуство. 

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1.  ПРЕДЛОГ ПРАВИЛНИКА О БЛИЖЕМ УРЕЂЕЊУ ПОСТУПКА ЈАВНИХ 

НАБАВКИ, НАБАВКИ НА КОЈЕ СЕ ЗАКОН О ЈАВНИМ НАБАВКАМА НЕ 

ПРИМЕЊУЈЕ И НАБАВКИ ДРУШТВЕНИХ И ДРУГИХ ПОСЕБНИХ 

УСЛУГА  

 

2. РАЗНО 

 

 Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записнику са        

55.  седнице Већа који је достављен у материјалу. 

  

Пошто није било  примедби на записник, председница је исти дала на гласање и са 

8 гласова „ЗА“ је усвојен записник са 55. седнице. 
 

 Прешло се на рад по дневном реду. 

  

 

 

 

 



1.      тачка дневног реда  

   

  Известилац по првој тачки дневног реда била је начелница Управе градске општине 

Биљана Старовла. Информисала је чланове Већа да је правни основ за доношење 

правилника садржан у члану 49. став 2. Закона о јавним набавкама који обавезује 

наручиоца да посебним актом ближе уреди начин планирања, спровођење поступка јавне 

набавке и праћења извршења уговора о јавној набавци, начин планирања и спровођења 

набавки на које се закон не примењује, набавки друштвених и других посебних услуга и 

да такав акт објави на својој интернет страници. Затим је детаљно објаснила  поступак 

планирања, коме претходи истраживање тржишта у циљу одређивања процењене 

вредности набавки на објективан начин, документовање спроведених активности, потребу 

да сваки наручилац - корисник набавке засебно планира потребне јавне набавке и да 

планове и све касније измене планова јавних набавки усваја Веће градске општине. 

Истакла је и обавезу формирања Комисије за јавну набавку у којој један члан мора да буде 

службеник за јавне набвке, као и законску обавезу објављивања планова и уговора и 

њихових измена на Порталу јавних набавки и регистру уговора и интернет страници 

наручиоца. Додала је да је Управа градске општине носилац планирања и спровођења 

јавних набавки и да је то један врло захтеван и сложен посао за њене постојеће кадровске 

услове.  

 Посебно се осврнула на планирање и спровођење набавки изузетих од примене 

Закона о јавним набавкама у складу са праговима прописаним у члану 27. и чл. 11-21. 

Закона и истакла да њихове планове у прописаним роковима одлуком усвајају одговорна 

лица наручилаца и да одговорна лица сваког наручиоца односно сваког органа градске 

општине доносе одлуке о спровођењу поступка, као и одлуке о избору понуђача након 

спроведеног поступка. Образложила је и техничке измене у међувремену начињене у  

односу на предлог правилника достављеног у материјалу за седницу. 

 

           Председница је затим отворила дискусију. 

 

 Пошто се нико није јавио за дискусију по овој тачки, председница је изнела 

предлог за гласање и са 8 гласова „ЗА“ је донет је Правилник о ближем уређењу поступка 

јавних набавки, набавки на које се закон о јавним набавкама не примењује и набавки 

друштвених и других посебних услуга. 

 

2.    разно  

 

   Под тачком разно већници су дискутовали о комуналном уређењу и потребом за 

постављање додатне комуналне опреме на територији Градске општине Севојно и 

сагласили се да је на основу предлога чланова Већа и до сада поднетих захтева грађана 

потребно упутити допис ЈКП „Биоктош“ Ужице ради добијања инструкција у погледу 

техничких могућности за њихову реализацију.   

 

   Председница је закључила седницу у 10:40 часова. 

 

      Записник водила:                                          

        Славица Марић        ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА 

                                                                                                      Мирјана Ђурић        


